
Vantaan ratikan esittely vammaisneuvostolle

MI, HW

Henry Westlin esittelee Vantaan ratikan valmistelun tilannetta vammaisneuvostolle.

Vammaisneuvosto 1.3.2023

Päätös:
Päätettiin
a) tuoda esiin vammaisneuvoston kommentit valmistelun aineistosta ja tilanteesta. 
Vammaisneuvosto kiitti valmistelutyönaikana olleista vaikuttamismahdollisuuksista esteettömyyteen ja 
muistutti myös tuomaan asiaa aktiivisesti neuvostolle, jos rakentamispäätös tehdään. Vammaisneuvosto 
muistutti, että myös rakennustöiden aikana tulee suunnitella esteetön kulku, jos rakentamispäätös 
tehdään.
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